

OR-P100B

WALK BEHIND BATTERY SWEEPER 手推式扫地机



OR-P100B walk behind battery sweeper is integrated with sweeping and vacuuming in one, fully functional, and watering function. There is no dust and noise when working, it can walk easily among crowd . It is especially suitable for using in hall, waiting hall, hospital, factory, pavement and etc.

OR-P100B手推式扫地机集扫地、吸尘于一体,机器配置洒水功能,清扫时无扬尘,无噪声。机身结构轻巧,推行轻便,可以在人群中灵活穿梭,特别适用于大厅、候机候车室、医院、工厂、小区道路等场所的使用。



Item 项目名称	Specification 参数
Main Brush Width 主刷宽度	400mm
Side Brush Diameter 边刷直径	400mm
Cleaning Width 清洁宽度	1000mm
Cleaning Efficiency 清扫效率	4000m ² /h
Voltage 电压	12V
Total Power 总功率	270W
Battery 电池组	12V
Battery Life 续航时间	5h
Dust filter Area 过滤面积	1.5m ²
Trash Can Volume 垃圾箱容积	22L
Tank Volume 水箱容积	12L
Net Weight 净重	90kg
Gross Weight 毛重	116kg
Machine Size (L*W*H) 机器尺寸 (长*宽*高)	890*950*910mm
Package Size (L*W*H) 包装尺寸 (长*宽*高)	1010*955*780mm



ORIENT INDUSTRIAL CO., LTD

Tel: +86-25-52180912 Email: info@chinasweeper.com Web: www.mnsweeper.com / www.chinasweeper.com



The walk behind battery sweeper is a combination of vacuuming and sweeping automatic cleaning machine. The folding body is light, convenient and mechanically designed and it can be maintained easily as well.

本款手推式扫地机是一款集吸尘、扫地于一体的自动清洁一体机。机身轻巧, 采用折叠式机身设计, 机械力学设计原理, 维修保养简单便捷。

Sweeping Paths 清扫宽度	Productivity 工作效率	Power Supply 动力源	Bin Capacity 垃圾箱容量	Working Time 工作时间
1000mm	4000m ² /h	12V	22L	5h

• Strong Structure 结构坚固

Strong structure, high strength sheet metal welding, anti-scratch & anti-impact.
结构坚固, 高强度的钣金焊接, 耐刮擦抗撞击。

• Folded Handle 可折叠扶手

Handle can be folded, angle adjustment is convenient, can adapt to different heights of operations.
扶手可折叠, 角度调整方便, 可适应不同身高人士操作。

• Powerful Suction Motor 大功率吸风电机

Powerful suction motor and efficient air filter, ensure no dust in cleaning.
大功率吸风电机和高指数空气过滤器使得清扫过程中无扬尘。

• Sprinkle Function 洒水功能

Equipped with sprinkle function, suppress the slight dust to meet the cleaning of high-end venues.
配备洒水功能, 可以抑制细微扬尘, 满足不同场所的清扫需求。

• Low Noise 工作噪音低

The total noise of motor is lower than 58db, which is most suitable for the cleaning of quiet places.
总噪音低于58分贝, 适合对噪音要求严格的场所。

